



學生資助辦事處

STUDENT FINANCIAL ASSISTANCE AGENCY

九龍彌敦道 700 號工業貿易署大樓閣樓及十二樓

M/F & 12/F, Trade and Industry Department Tower, 700 Nathan Road, Kowloon

網址 Website: <http://www.sfaa.gov.hk/>

### Removal Notice

Please be informed that the Post-secondary Students Section of the Agency which looks after the Financial Assistance Scheme for Post-secondary Students (FASP) will be relocated to M/F & 12/F, Trade and Industry Department Tower, 700 Nathan Road, Kowloon (Mong Kok MTR Station Exit B). The enquiry hotline (2152 9000) of the Scheme will remain unchanged.

The removal dates, new correspondence address and fax numbers of respective units are listed below:-

<u>Unit</u>	<u>Removal Date</u>	<u>New Address</u>	<u>New Fax No.</u>
(i) Default/Deferment/Recovery Unit	14 April 2008	M12A, M/F	3583 3856
(ii) Student Loan Unit		M12B, M/F	3583 3857
(iii) Applicant Processing Unit		M10	2156 2278
(iv) Application Processing Registry	21 April 2008	1201, 12/F	2157 9520
(v) Hotline Unit		1201, 12/F	2157 9520
(vi) Review Committee, Application Support and Appeal Registry		1202, 12/F	3583 3858
(vii) Authentication Unit		1204, 12/F	2156 2246
(viii) Application Processing Unit		1204, 12/F	2156 2246

A counter will be set up at M/F, Trade and Industry Department Tower (TIDT) to receive grant documents of FASP and / or loan documents of the Non-means Tested Loan Scheme for Post-secondary Students (NLSPS) with effect from 14 April 2008. Students who wish to submit their completed FASP grant documents and / or NLSPS loan documents should proceed to M/F, TIDT on or after that date.

A location map of the Trade and Industry Department Tower is printed overleaf for your reference.



學生資助辦事處

STUDENT FINANCIAL ASSISTANCE AGENCY

九龍彌敦道 700 號工業貿易署大樓閣樓及十二樓

M/F & 12/F, Trade and Industry Department Tower, 700 Nathan Road, Kowloon

網址 Website: <http://www.sfaa.gov.hk/>

### 遷址通知

本處轄下專責管理專上學生資助計劃 (FASP) 的專上學生資助組將遷往九龍彌敦道 700 號工業貿易署大樓 (港鐵旺角站 B 出口) 閣樓及十二樓。該計劃的查詢熱線 (2152 9000) 維持不變。

該計劃轄下各組別的搬遷日期、在工業貿易署大樓的地址和傳真號碼詳列於下：

組別	遷址日期	樓層及房號	傳真號碼
(i) 拖欠/延期/退還資助組	2008 年 4 月 14 日	閣樓 M12A 室	3583 3856
(ii) 學生貸款組		閣樓 M12B 室	3583 3857
(iii) 申請處理組		閣樓 M10 室	2156 2278
(iv) 申請處理總務組	2008 年 4 月 21 日	十二樓 1201 室	2157 9520
(v) 熱線組		十二樓 1201 室	2157 9520
(vi) 覆核委員會暨申請支援及上訴總務組		十二樓 1202 室	3583 3858
(vii) 覆查組		十二樓 1204 室	2156 2246
(viii) 申請處理組		十二樓 1204 室	2156 2246

該計劃將於 2008 年 4 月 14 日起，在工業貿易署大樓閣樓設立櫃台。所有專上學生資助計劃及/或專上學生免入息審查貸款計劃的申請人，請由該日起前往上址遞交已填妥及簽署的承諾書和彌償契據。

背頁地圖為新辦事處的位置圖：

